



**Rochester Chinese Christian Church**  
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526  
Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Rev. Peter Ho           pho@rochesterccc.org  
Minister Dingli Chen   dchen@rochesterccc.org  
Rev. Herman Tang       htang@rochesterccc.org



**羅城華人基督教會**  
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526  
Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

何漢慶牧師           pho@rochesterccc.org  
陳定立傳道           dchen@rochesterccc.org  
鄧灼文牧師           htang@rochesterccc.org

**April 16, 2023 9:30 AM**

**Prayer Focus:**

Pray for the progress of the transformation that the Lord's resurrection power and life brings in us.

<b>Speaker</b>	Pastor Ho
<b>Scripture Reading</b>	Hebrews 1:1-4
<b>Sermon Title</b>	The Radiant Son
	1. The Son is Superior
	2. The Son is the Heir
	3. The Son is the Creator

**Announcements**

- 1) Congratulations again to Xin Liang He and Zekai Liu on their baptisms! May we continue to keep them in our prayers as they seek after the Lord each day.
- 2) Let us welcome Rev. Barth Chapman from Buffalo Chinese Christian Church who is preaching in our Chinese service today.
- 3) Praise the Lord for the celebration of 20 years of RCCC-W today! May God continue to be glorified amongst our congregations.
- 4) This year's church retreat will be held Memorial Day weekend (May 27-29) at Houghton University with guest speaker Pastor Marcus Liew. Retreat registration begins today, April 16<sup>th</sup>.
- 5) Music and Bible Camp will be held July 31<sup>st</sup> to August 4<sup>th</sup>. Registration has started and can be found at [www.rochesterccc.org/mbc23](http://www.rochesterccc.org/mbc23). For questions, please contact Lawrence Tai or MBC@rochesterccc.org.
- 6) Praise the Lord that Minister Dingli's R1 visa was recently approved. May God use him greatly here among us.

**Next Week's Sermon Speakers**

**English Worship**  
Minister Dingli Chen

**Chinese Worship**  
Minister Dingli Chen

**RCCCW Worship**  
Pastor Tang

**2023年4月16日 上午十一時十五分**

**本週禱告焦點:**

為主復活的大能和生命帶給我們變化的進展禱告。

<b>講員</b>	查牧師
<b>讀經</b>	路加福音 18:1-8
<b>證道</b>	要常常禱告，不可灰心

**報告事項**

- 1) 再次祝賀何信良和劉澤鎔受洗歸主！讓我們繼續為他們禱告，每日追求主。
- 2) 歡迎水牛城華人基督教會的查牧師來我們中文堂證道。
- 3) 讚美主，我們今天慶祝西區建堂 20 週年！願神繼續在我們會眾中得著榮耀。
- 4) 今年的教會退修會將於國殤節（5月27-29日）在霍頓大學（Houghton University）舉行，特邀講員為劉少平牧師。今天開始報名。
- 5) 音樂聖經營將於7月31日至8月4日舉行，報名已經開始，報名網址：[www.rochesterccc.org/mbc23](http://www.rochesterccc.org/mbc23)。如有疑問，請與戴中寧（Lawrence）聯繫，或發電郵到 MBC@rochesterccc.org。
- 6) 感謝主，陳定立傳道的 R1 簽證最近獲准。願神在我們中間大大地使用他。

**下主日崇拜講員**

**英文崇拜**  
陳定立傳道

**中文崇拜**  
陳定立傳道

**西區崇拜**  
鄧牧師